
Fra: Hundvin, May <May.Hundvin@nav.no> 
Sendt: torsdag 9. august 2018 09.29 
Til: Øystein Hafnor Kolstad 
Emne: Landbrukssak Gbnr56/14 - feil i søknad om produksjons og avløysartilskot. 
 
 

Til Lindås kommune  

Landbruksavdelinga. 

 

  
Landbrukssak Gbnr56/14 - feil i søknad om produksjons og avløysartilskot. 
ref nr 17/2903-18/23855 
 
 
Vi har fått brev frå Landbrukskontoret i Lindås om at vi har fått for mykje utbetalt produksjonstilskot 
med kr 47 922, og at dette må betalast attende.   Vedlagt her er korrespondansen mel oss og 
Landbrukskontoret i samband med søknadsrunden for 2017.  I epost av 4 januar får eg stadfesta frå 
landbrukskontoret ved Eli Bjørklid at feil i søknaden vår var retta opp, og at opplysningane no var 
korrekte.  
 
På bakgrunn av dette er produksjonstilskotet vi har fått avsett til nausdynte investeringar i samband 
med drifta og avtalar og innkjøp er inngått. Det er ikkje greit for oss å få denne tilbakemeldinga om at 
det no skal krevast midlar tilbakebetalt, når vi har fått melding om at feil er retta og søknaden er 
korrekt.  
 
Vi klagar derfor på denne avgjerdsla, og ber om at kravet blir sletta. 
 
 
Med helsing  
 
May Hundvin og Kjell Ølnes 
Gbnr 56/14 
 
Hundvinvegen 109 
5956 Hundvin 
 
 
 
 
 
 
 
 
May Hundvin mhundvin@yahoo.no Hundvinsveien 109, 5956 Hundvin 56363637 - 99240556 
 

Den Torsdag, 4. januar 2018 8.58 skrev Eli Bjørklid <Eli.Bjorklid@radoy.kommune.no>: 
 

Jeg har rettet opp spørsmålet om melkesau. Det er mulig du ikke får se det som jeg 
har gjort? 
Slik jeg forstår det (vi får jo aldri se den versjonen av skjema som dere ser) skal du 
føre på hele den summen du har brukt til avløsning  i rubrikken for avløsning i 
søknadsskjema. 
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Så skal søknaden sendes på nytt og jeg skal behandle den på nytt. Da skal jeg 
forsikre meg om at alt er slik det skal være. Men søknaden er jo godkjent av meg i 
desember, og jeg reagerte jo på spørsmålet om melkesau, 
Så det er nok ok. 
Mvh 
Eli 
  

Fra: May [mailto:mhundvin@yahoo.no]  
Sendt: tirsdag 2. januar 2018 19.42 
Til: Eli Bjørklid 
Emne: Re: Produksjonstilskudd 
  
Hei Eli! Vi brukar NLT til avløysing og ferie. Etter det vi forstår kan vi sende inn 
opplysningar om det som blei faktisk bruk av  tenesta ved årsslutt. Var no inne på 
Altinn, og der ligg skjema med feil opplysningar ( mjølkesau mm JF tidlegare 
korrespondanse) skal eg rette opp i dette innsende skjemaet ( går det?) eller er det 
sendt inn rette opplysningar via landbrukskontoret? Korleis skal 
tilleggsopplysningane om bruk av avløysartenesta i 2017 sendast?  Venleg helsing 
AMHundvin 

Sendt fra min iPhone 
 
29. nov. 2017 kl. 12:29 skrev Eli Bjørklid <Eli.Bjorklid@radoy.kommune.no>: 

Aud May Hundvin 
Du har søkt om produksjonstilskudd, men det er et par ting jeg må 
spørre om: 
  
Du oppgir at du har melkesau – både i mai og i oktober. Men har du 
melkesau= sau som blir nytta til å melke for å lage f.eks. ost? 
  
Så har di ikke skrevet opp at du har dyr på beite, men det hadde du 
vel? Så hvor mange voksne og hvor mange lan slapp du på beite i 
begynnelsen av mai? 
Dersom du sender sau til fjells kan du og føre opp dyr på utmarksbeite? 
Men sender du sau til fjells? og i tilfelle: hvor mange sauer og hvor 
mange lam ble sendt og hvor mange av hvert slag kom hjem igjen? 
  
Jeg har også måttet rett litt på arealoppgaven i søknaden: det er nå 
bare oppgavene i kartet som gjelder, derfor har jeg måttet justere 
oppgaven din for den enkelte arealtypene – slik at de stemmer med 
arealoppgaven i kartet. Arealoppgaven fra tidligere år er ikke gyldig 
dersom den ikke stemmer med arealene i kartet. 
  
Du kan sende svar på spørsmålet om dyrene til denne mailen (Radøy 
kommune) eller til eli.bjorklid@lindas.kommune.no. 
  
Jeg jobber 50% i hver av kommunen og er på Radøy i dag og resten av 
denne uken. 
  
Vennlig hilsen 
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Landbrukskontoret 
Eli Bjørklid 
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